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Z A P I S N I K 
sa 2. sjednice Vijeća roditelja Osme osnovne škole “ Amer Ćenanović” održane 18.10.2017. god. u 

prostorijama Škole sa početkom u 17:00 sati. Sjednicom predsjedava Mustafa Vlahovljak, a 

zapisnik vodi Alma Ćenanović. Sjednici su prisustvovali: Ćurevac Fatima, Hadžić Sanja,Vlahovljak 

Mustafa, Mujanović Admir, Kadić Narcisa, Svraka Enes, Kadrić Dalila, Šabić Delila, Šendro 

Zerina, Skejić Eniz, Ljuca Mersida, Tefterdarija Asaf, Šabanović Irfa, Sidran Amela, Babaić Sami i 

Kadić Nermin. Sjednici su prisustvovali i zamjenici u Vijeću roditelja i to: Bojadžija Mirsada, 

Šabaredžović Kimeta, Mehmedagić Suvada, Nuhanović Mersiha, Mustajbegović Adela, 

Mehmedspahić Adnana, Arnaut Emira, Višnjić-Ećo Sanja, Demir Hasena, Ožegović Edina, Salman 

Hajrudin, Šehović Amra, Sedić-Mulaosmanović Meliha i Madeško Selma, te direktor Škole Vahid 

Čustović.  

Nakon što je konstatovano da postoji kvorum za punovažno odlučivanje za 2. sjednicu Vijeća 

roditelja predložen je i  jednoglasno usvojen sljedeći : 

                                                              

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Formiranje sektora i radnih grupa Vijeća roditelja 

3. Tekuća pitanja 

 

Predsjednik Vijeća roditelja Mustafa Vlahovljak najprije se obratio prisutnim, zaželio dobrodošlicu, 

te uspješnu i dobru  saradnju i u ovoj školskoj godini. Budući da sjednici prisustvuju  neki članovi  

koji su prvi put u Vijeću roditelja, a i zamjenici  predstavnika,  pročitan je član 100 iz Zakona o 

odgoju i obrazovanju objavljen u Službenim novinama Kantona Sarajevo br. 10 od 22.4.2004.god. 

Član sadrži opće aktivnosti  Vijeća roditelja. I direktor  Škole  Vahid Čustović  je zaželio 

dodrodošlicu, te istaknuo  da su  Škola i Vijeće roditelja partneri u odgojno-obrazovnom procesu. 

 

AD-1 

Zapisnik sa Prve konstituirajuće sjednice dostavljen je u elektronskoj formi ranije. Na Zapisnik sa 

prethodne sjednice Vijeća roditelja nije bilo primjedbi, te je isti jednoglasno usvojen. 

 

AD-2 

Predsjednik Vijeća roditelja Mustafa Vlahovljak predložio je formiranje Sektora i radnih grupa  VR 

radi efikasnijeg rada. U prethodnoj školskoj godini djelovale su četiri radne grupe, koje su uspješno 

realizovale niz projekata, istaknuvši pitanje BIHAMK-ovog poligona. Formirane su sljedeće radne 

grupe: 

1. Sektor za sigurnost, a koordinatori su: Asaf Tefterdarija, Eniz Skejić i Delila Šabić. Ovaj sektor 

je zadužen da prati realizaciju i ishod dopisa i rješenja za pitanje pasa u krugu BIHAMK-ovog 

poligona, rješavanje pitanje horizontalne i vertikalne signalizacije u saradnji sa lokalnom 

zajednicom i sl. 

2. Sektor za edukaciju, a koordinatori su: Enes Svraka i Alisa Lingo. Ovaj sektor zadužen je da 

informiše, educira roditelje i sl. Predsjednik VR Mustafa Vlahovljak i Eniz Skejić obavijestili su  

prisutne da su prisustvovali manifestaciji “ Odgoj danas” u okviru “ Dječije nedjelje” koju je 
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organizovalo Porodično savjetovalište Kantona Sarajevo, te  da su razgovarali o predavanjima koja 

bi se mogla realizovati u našoj Školi.  

3. Sektor za saradnju sa lokalnom zajednicom, a koordinatori su: Sami Babaić i Mustafa 

Vlahovljak. Ovaj sektor  zadužen je za saradnju sa lokalom zajednicom, ali  i svim učesnicima 

odgojno-obrazovnog procesa. U proteklom periodu ovaj sektor podnosio je pravno legitimne 

zahtjeve, na koje je odgovoreno.U skorije vrijeme planiran je odlazak kod Općinskog vijeća radi 

informisanja, ali i uručivanje zahvalnice za podršku rada VR.  

4. Sektor za sport, a koordinatori su: Nermin Kadić i Sanja  Hadžić. Iako formiran u drugom 

polugodištu  šk.2016/2017.godine, uzimajući u obzir i nemogućnost korištenja sportske sale, ovaj 

sektor  realizovao je niz aktivnosti. Nakon što se napravi lista zainteresovanih učesnika, počet će 

realizacija planiranih aktivnosti.    

5. Administrativno-pravni sektor, a koordinatori su: Alma Ćenanović, Zerina Šendro i Amela 

Sidran. Budući da je radno vrijeme imenovanih koordinatora ograničeno, a da ovaj sektor zahtjeva 

niz aktivnosti koje se trebaju realizovati u tom vremenskom periodu, pridružili su se i Narcisa Kadić 

i  Kimeta Šabaredžović. 

6. Društveno-socijalni sektor, a koordinatorica je Delila Šabić. Ovaj sektor razmatrat  će učenička i 

roditeljska pitanja. Predsjednik VR Mustafa Vlahovljak predložio je da se kad se svi uvjeti ispune  

realizuje projekat Fond solidarnosti. U daljnem je obrazloženo da ovakav projekat prvenstveno ima 

humani cilj i da uz dobru koordinaciju sa školskim kolektivom i roditeljima učenika škole, rezultati 

neće izostati.  Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

7. Sektor koordinacije sa roditeljima-pomoćnicima u radu odjeljenjske zajednice, a koordinator je 

Sami Babaić. Predsjednik VR Mustafa Vlahovljak prisjetio se sjednice VR na kojoj su prisustvovali  

predstavnici odjeljenjskih zajednica, te predavanja” Socijalna i emocionalna zrelost” održanog u 

VII-1, a predavač je bio roditelj. 

 

AD-3 

- Razgovarano je o adekvatnom obavještavanju o odsutnosti učenika na relaciji roditelj-

nastavnik, Alisa Lingo spomenula je nedostatak komunikacije između roditelja i nastavnika, 

predložila je da  nastavno osoblje ima službeni mail ili ili neki drugi vid pogodnosti za 

medjusobni kontakt, kako bi se ostvarila uspješnija komunikacija. Donesen je zaključak da 

se razgovara sa menadžmentom Škole o ovom pitanju, te pronađe rješenje. 

- Predsjednik VR Mustafa Vlahovljak podsjetio je na pilot projekat E-dnevnik u Kantonu 

Sarajevo koji se  od prošle godine realizuje u našoj školi. Svjesni da postoje poteškoće pri 

prijavljivanju roditelja, istaknuto je da sve informacije za pomoć nalaze se na sajtu škole. 

- Član Vijeća roditelja IV-2, Dalila Kadrić  delegirala je pitanje korištenja školskog igrališta  

tokom raspusta. Svjesni da u Butmiru nema dječije igralište, a da se školsko igralište, koje je 

ujedno i jedino iznajmljuje,VR ovo pitanje će  uputiti Školskom odboru. 

- Član Vijeća roditelja  IX- 1,  Eniz Skejić delegirao je pitanje transparentnosti i porijekla 

ankete, koja je nedavno  data učenicima devetih razreda. I o ovom pitanju će se razgovarati 

sa upravom Škole. 

Sjednica je završena u 18:45 sati. 

                                                                                         

Alma Ćenanović,sekretar                                                        Mustafa Vlahovljak, predsjednik VR 
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